
Vyhodnocení výsledků dotazníku pro rodiče, 

ukončeného k 31.1.2025. 
 

Vážení rodiče. 

Děkuji všem, kteří se rozhodli vyplnit dotazník. Vážíme si toho, že Vám není lhostejné, jaké podmínky 

mají vaše děti ke studiu. A věřte, že nám učitelům na Vašem názoru záleží. Graf vyhodnocení najdete 

na stránkách školy v záložce Sdružení rodičů. Já se zaměřím hlavně na ty oblasti, které by si zasloužily 

podle změnu. 

V dotazníku jsme zjišťovali, jak hodnotí rodiče tyto oblasti: 

A. Organizace školy jako taková  

S prostředím školy, vybavením, vzhledem atd. byl vyjádřen souhlas ANO a Spíše ANO celkem v 93.6%. 

I možnost výběru studijních oborů byla hodnocena velmi dobře.  

Co by se dalo zlepšit. 

• Zamyslíme se nad tím, jak lépe předávat rodičům informace o studiu žáka. Zapracujeme na 

větší informovanosti o akcích, kde prezentujeme výsledky práce žáků ve všech oborech.  

• Zjistili jsme, že někteří rodiče nemají dostatečné informace o činnosti SRPŠ. Ve spolupráci 

s výborem SRPŠ již hledáme modernější způsob předávání informací, např. online schůzky 

členů sdružení. Spolek Sdružení rodičů dlouhodobě funguje při škole a má samostatně 

vedené účetnictví. Rodiče svým členským příspěvkem každým rokem podporují aktivity, které 

jsou pro uměleckou školy doplňkové, ale ve výsledku velmi užitečné. Například zájezdy žáků 

na profesionální představení nebo koncerty a výstavy. Z prostředků spolku nakupujeme 

kostýmy pro veřejná vystoupení žáků. (pro orchestry, sbory, na divadelní představení, taneční 

vystoupení apod.). Spolek také přijímá peněžní dary od sponzorů, kterým vzdělávání není 

lhostejné. 

• V přízemí bychom chtěli pro žáky čekající na výuku upravit místo před třídou č.2 pro sezení.  

 

B. Vztahy 

Ptali jsme se Vás, jak hodnotíte vztahy ve škole. Většinou byly vztahy hodnoceny jako dobré. Byli 

jste i velmi konkrétní. Pozitivní hodnocení je pro nás dobrou zprávou. I nám se ve vzájemně 

dobrých vztazích s žáky a kolegy dobře pracuje. Jsme i nadále připraveni řešit okamžitě problémy, 

které se v budoucnu mohou objevit. 

C. Vzdělávací proces 

Jako státní škola se řídíme předpisy ministerstva školství a naším závazným dokumentem je 

Rámcový vzdělávací program (RVP). Ten určuje, jak má vzdělávání v umělecké škole vypadat. Co 

musíme my učitelé s žáky minimálně splnit a ve kterém období docházky. Každá škola, i ta naše, 

má svůj Školní vzdělávací program. V něm je podrobněji rozepsáno, co a jak se v konkrétní škole 

vyučuje a jaká jsou kritéria hodnocení získaných dovedností. 



V každé ZUŠ v republice se nevyučují všechny čtyři obory jako je tomu u nás. Pokud se chcete 

dozvědět, co my učitelé považujeme za důležité děti naučit, otevřete náš ŠVP a najděte odstavec 

výchovné a vzdělávací strategie. Jsou rozděleny do tří oblastí zaměřených na uměleckou oblast, na 

osobnostně sociální oblast a na kulturní rozhled.  

• Připravujeme pro Vás informační přehled „Jak to chodí u nás ve škole anebo Co, jak a proč 

děláme“. 

• Budeme hledat širší možnosti, jak informovat rodiče o vzdělávání jejich dítěte. Zatím máme 

dobře nastavenou elektronickou žákovskou knížku a pokud v ní rodič najde málo informací, 

může požádat učitele o upřesnění. V případě, že nemá rodič přístup k el. žákovské knížce, na 

vyžádání posíláme kód znovu. 

• Nepořádáme dvakrát ročně rodičovská sdružení, kde se může rodič zeptat na cokoli. A to 

proto, že zákonný zástupce si může domluvit schůzku s učitelem nebo ředitelem kdykoliv. 

Snažíme se vést naše žáky k vlastní zodpovědnosti.    

• Nejčastějším dotazem na vzdělávání je, hudebním oboru, povinná skupinová interpretace od 

4. ročníku I. stupně a v celém II. cyklu. Slovo povinná nám, jako škole, nedává jinou možnost 

než ji zajistit. V naší škole nabízíme několik možností skupinové interpretace. Vznikají 

orchestry, soubory, pěvecké sbory nebo komorní seskupení. V těchto hodinách získávají 

dovednosti, které se v individuální výuce nenaučí. Zde společně plánují, tvoří, učí se od sebe 

navzájem, hodnotí výsledky společné práce, pomáhají mladším a méně zkušeným, učí se od 

starší zkušenějších a s radostí prezentují společný výsledek své práce na veřejnosti. Pro žáky, 

kteří se nemohou do některého souboru zapojit jsme v letošním roce přidali tzv. blokovou 

výuku Nástrojový seminář, kde se aktivně účastní vystoupení profesionálních umělců 

s následným rozborem.  

• Zamyslíme se nad požadavky ze stran rodičů dětí mladších 5ti let, abychom otevřeli 

uměleckou přípravku. Bude-li taková přípravka u nás otevřena, bude zaměřena na rozvoj 

dovedností dětí ve všech směrech. Absolvování přípravky neznamená automatické přijetí ke 

studiu. 

 

Závěrem bych chtěla popřát vašim dětem i Vám rodičům pevné zdraví a radostné chvíle při všech 

uměleckých aktivitách. 

 

Jarmila Nedbalová 

Ředitelka školy 

  


